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CV de Krutjesrapers Jaarverslag 2023 (1 november 2023) 

De eerste activiteit van het carnavalsjaar is de Algemene Ledenvergadering waar het bestuur 

verslag doet van het voorbije jaar, bestuursleden worden benoemd of herkozen en de 

begroting met speerpunten voor het nieuwe jaar worden vastgesteld. 

Op 9 november 2022 vond de Algemene Ledenvergadering plaats, waar het bestuur verslag 

deed van de verenigingsjaren 2021 en 2022. Flip Spooren is herbenoemd als secretaris, 

Enrico Robbemont als bestuurslid en Ronald Brekelmans is aangesteld als voorzitter. Jasper 

van Zuuren nam afscheid als voorzitter en werd voor zijn buitengewone inzet en verdiensten 

jegens de vereniging benoemd tot erelid van CV De Krutjesrapers. 

Door een onverwachte dubbele boeking van de band Vangrail werd besloten om de 

presentatie van onze 'nieuwe' prins Menno van Hoek te verplaatsen van 11 november naar 

18 november. Zijn inspirerende motto voor het carnavalsseizoen van 2023 was: "We gaan 

voor goud". In vergelijking met het jaar ervoor, waarin Prins Menno alleen via een 

videoverbinding aanwezig kon zijn, straalde hij nu van enthousiasme. Hij liet duidelijk zien 

hoezeer hij betrokken was bij alle festiviteiten en activiteiten die op het programma 

stonden. Prins Menno's aanwezigheid bracht een extra dosis energie en plezier naar de 

gehele vereniging.  

Voor de toekomst heeft het bestuur een aantal speerpunten benoemd.   

We willen vooral meer rekening houden met de jeugd, specifiek de middelbare scholieren. 

We denk aan het herintroduceren van de jeugdtent, die vorig jaar nog ontbrak. Daarnaast 

willen we onze vrijwilligers wat ontzien en willen we carnaval meer uitstraling geven. 

Hiervoor hebben we het afgelopen jaar twee nieuwe teams in het leven geroepen: de 

merchandise-commissie en de highschool carnaval-commissie. 

De merchandise-commissie, bestaande uit Menno van Hoek en Enrico Robbemont, heeft als 

doel om voor extra inkomsten te zorgen en het saamhorigheidsgevoel te versterken. Vorig 

jaar zetten we met succes de Krutjesgat-sjaal op de kaart. 

Wat betreft de highschool carnaval-commissie: op initiatief van het bestuur slaan JC Oase, 

CV de Dommelsoppers en de Jeugdcarnaval Krutjesgat de handen ineen. We willen namelijk 

een carnavalsevenement organiseren speciaal voor middelbare scholieren. Afgelopen jaar 

hebben we gesprekken gevoerd met carnavalsverenigingen, ouders en natuurlijk de 

doelgroep zelf. Samen met de commissie hebben we een plan gesmeed en een 

vergunningsaanvraag de deur uit gedaan voor dit nieuwe feest. 

Meer bereiken met minder gedoe. Ook dit jaar zijn we in overleg om te kijken hoe we onze 

vrijwilligers kunnen ontlasten, met blijvende aandacht voor onze gastvrijheid. Om dit te 

bewerkstelligen hebben we onder andere besloten om de contributie via automatische 

incasso te laten verlopen en kunnen onze leden hun kaarten online bestellen. 
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Voor de 16e keer op rij verzorgde Hotel La Sonnerie het diner carnavalesk. Het is niet alleen 

fantastisch om de vertrouwde gezichten weer te zien, maar ook om ieder jaar nieuwe gasten 

te mogen begroeten. Dit jaar was het extra bijzonder met de aanwezigheid van oud-Prins 

Willem Verdijsseldonk (prins in 1973), die door Prins Menno extra in het zonnetje werd 

gezet. 

De zittingsavonden van Krutjesgat werden feestelijk geopend door vrienden van de prins, 

Caponata en onze tonpraters. Opnieuw stond er bij de start van de vrije verkoop een 

behoorlijk lange rij. Zoals de afgelopen paar jaar waren de avonden op een paar kaarten na 

volledig uitverkocht. Dit jaar hebben we bijzondere aandacht besteed aan dierbaren die ons 

de afgelopen periode ontvallen zijn, tijdens de opening van de zittingsavond. Met een 

aangrijpende video en een groots applaus uit de zaal hebben we hen herdacht. We zullen 

nooit vergeten wat ze voor onze vereniging hebben betekend. 

In het eerste weekend werd door het bestuur een Zilveren Krut uitgereikt aan Mariëlle 

Keijzers voor zijn buitengewone bijdrage aan carnaval onder meer door haar jarenlange 

deelname aan de optocht, haar deelname en presentatie tijdens de zittingsavonden. In het 

zelfde weekend werd voor de allereerste keer de samenwerkingsbokaal uitgereikt. Bert Jan 

Leermakers verdiende deze bokaal voor zijn 33 jarige inzet en samenwerking met en voor 

carnavalsvereniging De Krutjesrapers.  

Tijdens de laatste zittingsavond werd de Sonse Bok uitgereikt aan Pieter Melisse, een 

onmisbare kracht zowel voor als achter de schermen binnen de carnavalsgemeenschap van 

Krutjesgat. Niet alleen was Pieter prins in 2011, maar ook van 2012 tot 2018 speelde hij een 

cruciale rol als vicevoorzitter van de vereniging.  

Voor de 2e keer in de geschiedenis van de verenging werd op dezelfde avond nog een Sonse 

Bok uitgereikt aan Jasper van Zuuren.  Jasper heeft een rijke geschiedenis bij de CV. Vanaf 

1999 bekleedde hij diverse functies binnen onze vereniging zo nam hij in 2009 het 

voorzitterschap van de CV over en vervulde deze rol maar liefst dertien jaar. 
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Vrijwilliger van ’t jaar. 

CV de Krutjesrapers is een prachtige vereniging en we koesteren dit ten zeerste. Dit wordt 

voornamelijk mogelijk gemaakt door de inzet van onze toegewijde vrijwilligers. 

We stellen de Vrijwilliger van het Jaar in het zonnetje omdat we willen laten zien hoe 

onschatbaar hun bijdrage is voor onze vereniging. Deze persoonlijke erkenning is onze 

manier om te laten weten dat we hun inzet oprecht erkennen en enorm waarderen. 

Iedereen heeft de mogelijkheid om iemand voor te dragen. 

Carnaval en de Katholieke Kerk zijn historisch en traditioneel met elkaar verweven. Tijdens 

de carnavalsmis zorgde Diaken Wichard Cooijmans voor een vrolijke noot. Prins Menno 

merkte zelfs op dat hij wel eens een carnavals-tonprater zou kunnen worden, gezien zijn 

humoristische preek. Prins Menno lichtte zijn thema 'We gaan voor goud' toe en moedigde 

aan om carnaval te vieren alsof het  je laatste is. Na enkele beperkte carnavalsjaren door de 

pandemie noemde prins Menno het komende carnaval 'ons carnaval', omdat het meer dan 

ooit van iedereen is. 

Voor het Krutje onder de riem was geweldig om te zien dat er maar liefst 39 aanmeldingen 

binnenkwamen als reactie op onze oproep. De aanvragen waren heel divers, variërend van 

mensen die een dierbare hadden verloren tot dorpsgenoten die (ernstig) ziek waren of een 

ziekte hadden overwonnen.  

Eindelijk was het weer zover: een échte Krutjesgatse Optocht, en dat lieten we merken! 

Zowel de deelnemers als het publiek gaven alles wat ze in zich hadden. Ruim voordat de 

optocht van start ging, stond het parcours al vol met enthousiast publiek. Met een 

indrukwekkende deelname van maar liefst 23 deelnemers, variërend van individuen tot 

grote loopgroepen en prachtig uitgedoste wagens, kunnen we spreken van een meer dan 

geslaagde optocht. In sommige dorpen is dit niet meer zo vanzelfsprekend, maar bij ons wel. 

Hoewel het aantal grote wagens afneemt, heeft dit geen invloed op de kwaliteit van de 

optocht en het aantal deelnemers. 

Naast de prijzen voor de beste loopgroepen en wagens, waren er ook nog twee speciale 

aanmoedigingsprijzen te vergeven. Brandweer Son en Breugel kreeg deze prijs, omdat ze 

voor het eerst ook met vrouwen en kinderen deelnamen. Ook cv Vrijgezellig werd beloond 

voor hun inzet, aangezien zij in slechts drie weken tijd een prachtige wagen wisten te 

bouwen. Kortom, een optocht om trots op te zijn! 

Op Carnavalsmaandag  organiseerde de Raad van Elf de Carnavallerskunner, een vervanging 

van de Krutjesgatse Oberrace. Geïnspireerd door ‘de Alleskunner’ heeft dit evenement een 

carnavaleske twist. Het bleek een schot in de roos, een middag waar zowel deelnemers als 

publiek betrokken waren. Een evenement dat volgend jaar weer op de kalender is blijven 

staan. 
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De traditionele balavonden in de tent waren weer ontzettend gezellig en drukbezocht. 

Vooral op zaterdag en maandag ging het dak eraf met live bands. Het bestuur vindt het echt 

bijzonder dat het hele programma tijdens carnaval zo'n grote opkomst heeft en dat alles zo 

soepel verloopt, zonder noemenswaardige incidenten. Het is werkelijk een groots feest voor 

alle inwoners van Krutjesgat. Iedereen is welkom en kan altijd helemaal zichzelf zijn, of juist 

diegene zijn die hij of zij graag wil zijn. Om deze reden kijkt het bestuur met veel voldoening 

terug op een zeer geslaagd carnaval in 2023! 

 In oktober vierden we met trots de 25e editie van de Goederen- en Dienstenveiling. Een 

eenvoudig idee om geld in te zamelen voor jongerencentrum Oase, groeide uit tot een 

prachtige traditie. Gedurende al die jaren heeft onze veiling aanzienlijke bedragen 

opgebracht voor jeugdactiviteiten van VV SBC,  JC Oase en De Krutjesrapers. We zijn 

dankbaar voor de gulle donaties van ondernemers.  

De vereniging, met het bestuur voorop, is ontzettend dankbaar voor de buitengewone inzet 

van vrijwilligers om in 2023 weer een geweldig carnaval te kunnen vieren. Zoals altijd geldt, 

en zeker in deze tijd, vrijwilligerswerk van onschatbare waarde! 

Namens het bestuur van CV De Krutjesrapers, Ronald Brekelmans (voorzitter), Edwin 

Sanders (penningmeester), Flip Spooren (secretaris), Enrico Robbemont (adjudant), Guido 

Harteveld (Opper), Arjen Brand (vice voorzitter). 

 


